
Referat af bestyrelsesmøde 12. januar 2012 i Amager Badminton Club. 
 
 
Til stede: Per Munch (PM), Morten Munch (MM, Martin Hindsbo (MH), Mads-Emil 

Zinckernackel, Martin Borch (MB), Jørgen Jensen (JJ), Marianne Bjerborg, Helle 
Sjørring, Per Reslow 

 
Referent:  Martin Borch 
 
Afbud:  Jan Sølyst 
 
 Referat fra sidste møde godkendt. 
 
Økonomi: Resultatet for 2011 ser fint ud. Budgettet for 2012 er en udfordring. 
  Seniorafdelingen har allerede reguleret 9.750 kr. ned. 
 USU er ikke reguleret ned i forhold til 2011 og finder 10.000 kr. på budgettet. 
 Det tilrettede budget er snart klart.  
 
Kontoret: Baneudlejning kører fortsat rigtigt godt. 
 Martin er interesseret i en gulvvasker til halgulvet. Finder ud af en pris.   
   
Gen.fors: Generalforsamlingen afholdes i år onsdag den 11. april kl. 19.30 med bestyrelsesmøde kl. 

18.00    
 
Kontingent: Fra og med nu vil vi påføre rykkere et gebyr på 100 kr. Det vil forhåbentligt kunne spare 

Helle en masse tid og besvær når medlemmerne opdager at vi tager gebyr. 
 
Klubhus Vi forventer at høre fra Danejendom snart, om de giver tilskud. 
bygge Ansøgning om byggetilladelse bliver indsendt inden 21.1.12. Rådgivningsfirmaet har fået 

grønt lys for udfærdigelse af beskrivelser og vil snarest indhente tilbud. Klubbens 
håndværkere vil alle blive spurgt. 

Projekt Der er nedsat byggeudvalg bestående af PR formand for udvalget), MH, MB, MB og JS. 
PR indkalder til møde. 

 PM følger op på Dan Ejendomme den 24.1. og DIP ultimo januar. Derefter overdrages 
PM arbejde til udvalget. Udvalget indstiller alle beslutninger til bestyrelsen. 

 
Veteran: Vi har været plaget af mange skader og andre afbud til holdkampe. 
 Både 1. og 2. holdet har været tvunget til at melde afbud til en holdkamp.   
 
Ungdom: Trænersituationen. Mads Hallas overtager mandagstræning fra Thomas W. 
 Der skulle være styr på trænersituationen. Håber også at få tingene på plads for næste år. 
  
Motionist: Søndagstræningen fra 18-21. er i lettere opløsning, og vi skal finde en løsning snarest. 
  
  
Senior: Alt går fint.  
 
  
 
Næste møde:  onsdag den 22. februar. 17.00 økonomiudvalg. – 18.00 bestyrelsesmøde. 
 


